

Flowrox Oy

Head office
Marssitie 1, P.O. Box 338
FI-53101 Lappeenranta, Finland
Tel. +358 (0)201 113 311
info@flowrox.com
www.flowrox.com

Subsidiary – Niederlassung
Flowrox GmbH
Kaiserwerther Straße 115
40880 Ratingen, Germany
+49 (0) 2102 420 707
info@flowrox.com

FLOWROX
Proven Performance

Improving performance with innovative solutions

Flowrox is a family-owned global company headquartered in Finland. It specializes in flow control, process automation, environmental and solid/liquid separation technologies. To enhance its products and services, Flowrox also offers advanced IIoT solutions and intelligent systems.

The area of expertise includes many process industry applications, especially in mining, mineral, chemical, energy and environmental industries.

Flowrox industrial filters offering consists of:

- Tower Press,
- Filter Press,
- Ceramic Disc Filter,
- fully automatic Smart Filter Press
- and Smart Filtration.

The intention of Flowrox is to provide full support through the entire filter life cycle and excellent service close to customers. That is why Flowrox has local stock near you. Originating from Finland, Flowrox has subsidiaries in Australia, Chile, China, Germany, Peru, South Africa, Russia, Sweden and the United States as well as more than 230 sales representatives in 80 countries. Enjoy prompt responses and fast deliveries at all times.

Verbesserte Leistung durch innovative Lösungen

Flowrox ist ein global tätiges Unternehmen in Familienbesitz mit Hauptsitz in Finnland. Das Unternehmen ist spezialisiert auf Durchflussregelung, Pumpen, Umwelttechnologien und Filtrationslösungen im Bereich Fest-/Flüssig Trennung.

Flowrox Produkte und Dienstleistungen werden mit IIoT-Lösungen und intelligenten Systemen erweitert. Flowrox bedient eine Reihe von Anwendungen in der Prozessindustrie, insbesondere in den Bereichen Bergbau, Mineralienverarbeitung, Chemie, Energie und Umwelt.

Flowrox industrielle Filterlösungen:

- Turmfilterpressen
- Membranfilterpressen
- Keramische Scheibenfilter
- Vollautomatische Smart Filter Presse
- und IIoT smarte Filtrationslösungen

Flowrox bietet einen ganzheitlichen Service über den gesamten Lebenszyklus. Flowrox hat Tochtergesellschaften in Australien, Chile, China, Deutschland, Peru, Südafrika, Russland, Schweden und den Vereinigten Staaten sowie mehr als 230 Vertriebsmitarbeiter in über 80 Ländern.



Complete filtration solutions | Komplette Filtrationslösungen



Service through entire filter life cycle | Kundendienst und Service über den kompletten Lebenszyklus



Flowrox: reliable flow control | Verlässliche Prozess- und Durchflusskontrolle

Core competencies

- Solid-Liquid separation
- Process Automation
- Flow control
- Environmental Technologies

Kernkompetenzen

- Fest-/Flüssig Trennung
- Prozessautomation
- Durchflussregelung
- Umwelttechnologie